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15 günde bir yayınlanır

AK Parti Adıyaman
Belediye Başkan Adayı
Ziya Polat, sosyal
belediyecilik projeleriyle
ilgili önemli açıklamalarda
bulundu.
Polat, hayata geçirecek-
leri projelerle tüm mağdur
ve mazlum kesimlere,
ailelere, çocuklara,
gençlere, kadınlara,
yaşlılara ve engellilere
hizmet götüreceklerini be-
lirtti. << 7.SAYFADA

Ahmet AYDIN
‘AK parti Veda

değil, Vefa 
Partisidir’

Çalışma ve sosyal güvenlik bakan
yardımcısı Ahmet Aydın AK parti
Adıyaman teşkilatının düzenlediği
iftar programı sonrası gazetemize
yaptığı değerlendirmede ‘ AK PARTİ
VEDA DEĞİL, VEFA PARTİSİDİR ‘
dedi. Çalışma ve Sosyal güvenlik
bakanı Vedat IŞIKHAN’ın Adıyaman
ziyaret ve temasları sırasında bir
durağı da AK parti Adıyaman teşki-
latının düzenlediği iftar yemeğiydi.
<< 3. SAYFADA

AK parti Şanlıurfa milletvekili Mehmet Ali
Cevheri gazetemize verdiği röportajda Basra
Körfezinden Şanlıurfa’ya yapılacak karay-
oluyla Şanlıurfa bir transit merkezi haline
gelecektir dedi.  << 5.SAYFADA

Sincik için yapılan çalış-
malarla Sincik artık göç
veren ilçe olmaktan
çıktı dedi.
Başkan Korkut
“İlçemiz
Türkiye
genelinde
Cumhur-
başkanı’na
verdiği
destekle
gündeme
gelen bir
yerdir. Bu ne-
denle Cumhur-
başkanımız iki kere
ilçemizi ziyaret ettiler. Bu-

rada konuk etme onurunu
yaşadık. Göreve başladığım

günden bugüne kadar
Ak Parti belediye-

ciliğini, gerçek
belediyeciliği

yapmaya
çalıştık. Her
yönüyle
eğitimi,
sağlığı,
tarım,

sosyal
yardımlarıyla

10 yılı dolu
dolu geçirdiğimizi

düşünüyorum. 
<< 2.SAYFADA

M.Ali Cevheri ‘Şanlıurfa
Transit Merkez Olacak’

SAYFA << 2 DESAYFA << 8 DEKÖŞE YAZISI 2.SAYFADA KÖŞE YAZISI 3.SAYFADA KÖŞE YAZISI 4.SAYFADA

Hüseyin
Güzel

KÖŞE YAZISI 6.SAYFADA

Zeynel Abidin
Kıymaz

SAYFA << 2 DEKÖŞE YAZISI 7.SAYFADA

SEREBRAL 
PALSİLİ(CP) 

ENGELLİLER.

Bülent 
BUĞDAY

DEPREM 
BÖLGESİ
BELEDİYE

BAŞKANLIĞI

Bakanlar nelere
baktılar? Ve Bekir

BOZDAĞ’a…

Mustafa Saim
Ayhan

URFA’DA 
SEMAVİ 
SULAR

Yerel Seçim 
Öncesi 
Kahta 

Kemal
Kutlu

Mehmet Korkut: Yaşanabilir
Sincik meydana Geldi

Sincik Belediye başkanı Mehmet Korkut
31 Mart seçimleri ve Sincik gündemiyle ilgili

gazetemize değerlendirmelerde bulundu

Ziya Polat’tan, 
‘İnsana hizmet üreten
anlayışla çalışacağız’ 

Ziya Polat’tan, 
‘İnsana hizmet üreten
anlayışla çalışacağız’ 

Ziya Polat’tan, 
‘İnsana hizmet üreten
anlayışla çalışacağız’ 

Ziya Polat’tan, 
‘İnsana hizmet üreten
anlayışla çalışacağız’ 

Ziya Polat’tan, 
‘İnsana hizmet üreten
anlayışla çalışacağız’ 

Ziya Polat’tan, 
‘İnsana hizmet üreten
anlayışla çalışacağız’ 

ADIYAMAN’IN Sincik İlçesini ziyaret eden Ak
Parti Adıyaman Milletvekili Mustafa Alkayış,
Sincik Belediye Başkan adayı Mehmet Ko-
rkut’a vatandaşlardan oy vererek destek ol-
malarını istedi.  << 4.SAYFADA

Mustafa Alkayış ‘Sincik
Hem Sayısal, Hem de

Siyasal olarak önemli’

Bakan Yumaklı Şanlıurfa Tarım
Müdürlüğünü Ziyaret Etti

Tarım ve Orman Bakanı İbrahim YUMAKLI,
Şanlıurfa ziyaret ve temasları sırasında İl Tarım
müdürlüğünde kapsamlı bir toplantı bir yaptı.
Şanlıurfa İl Tarım ve Orman İl Müdürlüğü ziyaret-
leri sırasında Tarım müdürlüğü Toplantı salo-

nunda Tarım ve Orman Bakanlığının, Tarımsal
Arazilerin Kullanımının Etkinleştirilmesi  (TAKE )
Projesi, Tarım Sektörü Paydaşları ve Şanlıurfa İl
Tarım ve Orman Müdürlüğü çalışanları ile ayrı
ayrı görüşmeler yaptı. << 2.SAYFADA

Delioğlu ‘ŞANLIURFA’DA
ZAFER AK PARTİNİN OLACAK’
Şanlıurfa AK parti İl
başkanı Ali İhsan De-
lioğlu, Şanlıurfa’da bütün

seçim bölgelerinden
Zaferle çıkacağız dedi.
<< 6.SAYFADA
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SEREBRaL 
PaLSİLİ(CP) 

ENGELLİLER.

Serebral Palsi; Doğum öncesi, doğum
anı ve doğum sonrası ilk bir yıl için de
gerçekleşen, beyin içindeki sinir
hücrelerinin herhangi bir şekilde oksi-
jensiz kalarak ölmesi sonucu oluşan bir
durumdur. Beyin hücrelerinin ölüm seviye-
sine göre bu çocuk ve bireyler; bir ya da bir-
den çok anatomik ve fiziksel doğal hareket
kabiliyetini yapamazlar ve kaybederler.
Kendileri durumlarını değiştirmek isteseler
bile geliştirip ilerletemezler.
Serebral Palsinin pek çok oluş nedeni
vardır. Serebral palsinin oluş nedenlerine
göre beyin de meydana getirdiği fiziksel ve
hatta bazen zihinsel kayıplarda çok çeşit-
lidir. Genel olarak zihinsel ve mental prob-
lemleri bulunmaz. Fakat her şeyden önce
bakıma muhtaç hale gelir. Kendi
İhtiyaçlarını kendi karşılayamaz. Pek çok zi-
hinsel ve epileptik travmalar yaşarlar. Hay-
ata ilaçlarla tutunmaya başlarlar.
Bir aile serebral palsili çocuğu olduktan
sonra ailenin tüm yaşam biçimi değişir.
Ailede bir kişi kesinlikle çalışamaz. Çalışıy-
orsa bile işini bırakmak zorunda kalır. Ya da
evine bakıcı tutmak mecburiyetindedir.
Ailede bir kişinin çalıştığı ücretler sadece
serebral palsili bireyin tedavi ve terapi
ihtiyaçlarını karşılamaz. Ekonomik olarak
tükenirler. "Kendimde Serabral palsili kız
Babasıyım.19 yıldır tüm işlerimden uzak
kaldım.Gerek yurt dışı (Rusya-Macaristan)
işletmelerimde , gerek yurt içi İstanbul'da ki
işletmelerimi teker teker bırakmak zorunda
kaldım.Geniş yalpaze çevremden uzak
doruyorum".Ve ailelerinin sosyal çevresi
daralır. Sosyal ilişkilere erişim ve katılım her
geçen gün azalır. Aile yavaş yavaş toplum-
dan ve yakın çevresinden ayrışarak kendi
evine hapsolmaya başlar. Arkadaşlar ve
yakın çevrede ilişkilerini iyice askıya alır.
Aile tam bir travma yaşar. Yaşadığı ev ceza-
evi olur, çözüm süreci uzadıkça hücreye
döner.
Genel olarak toplumsal ve kültürel bilinç
serebral palsiden anneyi sorumlu tutar.
Kültürel, ahlaki ve dini sanılan değer
yargılarımız maalesef bu konuda oldukça
zengindir. Mahalle baskısı anında devreye
girer. Toplum, çevre ve ailede anne olmadık
suçlanmaların muhatabı sayılır. Anne ve
çocuk süreklilik arz eden mobinge maruz
kalılrlar. Bu gereksiz ve yersiz suçluluk duy-
gusuyla yaşarlar. Çocukta epileptik
davranışlar ve annede stres hat safhaya
çıkar. Hem anne hem de çocuk ikinci kez
bu defa cidden hasta olurlar. Anti depresan
kullanımı birle başlar başlar üçe dörde çıkar
ve dozlar sürekli artar. Ardından ailede
tartışmalar ve kavgalar başlar. Bir yastık ta
diye başlayan evlilik boşanmayla
sonuçlanır. Bundan sonrası daha hazin
öyküler barındırır. Serebral palsi ile tek
başına asla mücadele edilemez.
TÜM BUNLAR YAŞANMAYABİLİR. SERE-
BRAL PALSİ KADER DEĞİLDİR.
Serebral Palsi kazalar sonucu oluşan bir
durumdur. 
Kazalardan sonra yaşamlar yeniden rayına
oturtulur.
SEREBRAL PALSİ KAZALARINDAN
SONRA 
Olan olmuştur ve iş bitmiştir. 
Bundan sonra olacak olanların olmaması
için;
TÜM TOPLUM BİREYLERİNE SORUMLU-
LUKLAR DÜŞMEKTEDİR.
Yukarıda anlattığımız kötü sonuçların ve
travmaların; 
OLUŞMASI DA OLUŞMAMASI DA BU
TOPLUMUN BİREYLERİNİN ELİNDEDİR.
Neler yapılabilir. 
Her ay düzenli olarak serebral palsili aileleri
ziyaret edilebilir.
Her ay düzenli olarak serebral palsililere
ekonomik destekler verilebilir.
Yapılan her türlü sosyal ve toplumsal etkin-
liklere bu ailelerin katılmasına özen göster-
ilebilir. 
Evine çekilen ve toplumdan kopan serebral
palsili aileleri ısrarla hayatın içine davet
edilebilir.
Ekonomik olarak çok büyük sıkıntılar yaşa-
maktadırlar. 
Pek çok tedavi ve terapiye para ayırmak
zorundadırlar.
Bu nedenle sizin için sıradan olan pek çok
yaşamsal ve gelişimsel ortamlara ve
faaliyetlere gidemezler ve katılamazlar. 
Tedavi, terapi, spor, masaj, kültürel etkinlik,
sinema, tiyatro, gezi, maç, ziyafet, tur, tatil
ve benzeri faaliyetler satın alınıp bağış
yapılabilir.

Bülent 
BuğdayBakan Yumaklı Şanlıurfa Tarım

Müdürlüğünü Ziyaret Etti

Tarım ve Orman Bakanı İbrahim YUMAKLI,
Şanlıurfa ziyaret ve temasları sırasında İl Tarım
müdürlüğünde kapsamlı bir toplantı bir
yaptı.
Şanlıurfa İl Tarım ve Orman İl
Müdürlüğü ziyaretleri
sırasında Tarım müdür-
lüğü Toplantı salo-
nunda Tarım ve
Orman Bakan-
lığının, Tarımsal
Arazilerin Kul-
lanımının Etkin-
leştirilmesi
(TAKE ) Pro-
jesi, Tarım
Sektörü Pay-
daşları ve
Şanlıurfa İl
Tarım ve
Orman Müdür-
lüğü çalışanları
ile ayrı ayrı
görüşmeler yaptı.
Toplantılara;
Tarım İl müdürlüğü
toplantı salonunda kap-
samlı bir toplantı gerçek-
leştirildi, toplantının
başkanlığını bakan İbrahim Yu-
maklı yaparken, toplantının moderatör-

lüğünü Şanlıurfa Valisi Hasan ŞILDAK yaptı.
Tarım ve Orman Bakanı İbrahim YUMAKLI, ser-

tifikalı tohum üretiminde Türkiye’de 3.
sırada olan Şanlıurfa’da üretilen

tohumları çiftçilere teslim
etti. 

Tohumları teslim alan
Esma BULUT, Hat-

ice EMEK, Hatice
BULUT, Emine
BULUT, Fatma
BULUT, İsmail
BULUT ve
Derviş ERİK
bakan Yu-
maklı ve
Şanlıurfa
Valisi Hasan
Şıldak ile
hatıra fo-
toğrafı çek-

tirdiler. 
Tarım bakanı

İbrahim YU-
MAKLI, işlenebilir

tarım arazi
dağılımında,

Türkiye'de 3.sırada yer
alan Şanlıurfa’nın sertifikalı

tohum üretiminde ülkemiz
tohum ihtiyacının %9 unu karşıla-

makta olduğunu ifade etti. 
TAKE programı sonrasında Şanlıurfa Valisi
Hasan ŞILDAK moderatörlüğünde tarım, orman
ve su alanındaki paydaşları ve Üreticilerin bir
araya geldiği toplantı, Bakan İbrahim YUMAKLI
başkanlığında yapıldı.
Toplantıda Şanlıurfa üreticilerinin sorunları ve
problemleri masaya yatırıldı. Tarımsal Üretim
Planlaması kapsamında Şanlıurfa’da yürütüle-
cek olan faaliyet ve planlama doğrultusunda
gerçekleştirilecek uygulamalardan bahsedildi.  
Bakan Yumaklı Tarımsal Üretim Planlamasının
milletimiz için elzem olduğunu ifade etti.
Şanlıurfa girişimciliğinin hayat bulduğu önemli
alanlarda Bakanımız İbrahim YUMAKLI, Tohum-
culuk Tesisi, Besi Organize Sanayi Bölgesi, Biy-
oteknoloji Firma incelemelerinde bulundu. 
Şanlıurfa'nın ülkemizdeki üretim alanı, hem de
üretim miktarı olarak lokomotif illerden birisi
olduğuna vurgu yapan Bakan İbrahim YUMAKLI,
üreticiler ile olan görüşmesinde Şanlıurfa’ya
tekrar geleceğinin sözünü verdi.
Şanlıurfa İl Tarım müdürlüğü toplantı salonunda
gerçekleşen Toplantı ’ya Şanlıurfa Valisi Hasan
Şıldak, Büyükşehir belediye başkanı Zeynel
Abidin Beyazgül, Şanlıurfa AK parti milletvekilleri
Bekir Bozdağ,  Mehmet Ali Cevheri, İbrahim
Eyupoğlu, Şanlıurfa AK parti il başkanı  Ali İhsan
Delioğlu, Harran Üniversitesi Dekanı Ahmet Yıl-
maz, İl Tarım Müdürü  Mehmet Aksoy  ve çok
sayıda bürokrat katıldı.Haber: GAP olay

Beyazgül ‘Şanlıurfa Gastronominin Merkezi Olacak’

Kendine has yemek kültürü ve damak çatlatan
eşsiz mutfak lezzetleri ile Gastronominin
Başkenti Şanlıurfa’nın yemek kültürünü tanıt-
mak amacıyla Şanlıurfa Büyükşehir Belediye
Başkanı Zeynel Abidin Beyazgül kente modern
ve nezir bir eser daha kazandırıldı.
Tarih, Kültür, müzik ve Gastronomi şehri Şan-
lıurfa’nın güzelliklerinin dünyaya tanıtılması
amacıyla çalışmalarını sürdüren Şanlıurfa
Büyükşehir Belediyesi, kente kazandıracağı 2.
Gastronomi merkezi çalışmalarını tamamladı.
Şanlıurfa Büyükşehir Belediyesi, Başkan

Beyazgül’ün Şanlıurfa “Gastronominin de
Başkenti olacak” hedefiyle şehrin en nezih ve
modern mekânlarından biri olan “Cumhuriyet
Gastronomi Merkezi” Şanlıurfa’ya kazandırıldı.
Her bir detayı bir iç mimar edasıyla en ince
ayrıntılarına kadar titizlikle tasarlanan Şanlıurfa
Büyükşehir Belediyesine ait Mardin Karayolu
üzerinde bulunan Cumhuriyet Tesislerinde
Gastronomi merkezi oluşturuldu.
Yöresel yemeklerin hazırlanacağı merkez kent
turizmine önemli ölçüde katkı sağlayacak.
Yöresel lezzetlerin dünyaya tanıtılması

amacıyla kentte 2. Gastronomi merkezi
kazandıran Şanlıurfa Büyükşehir Belediyesi,
turizmin canlanması adına kentte önemli pro-
jelere destek veriyor.
Başkan Beyazgül’e Cumhuriyet Gastronomi
Merkezini gezerek incelemelerde bulunan AK
Parti Grup Başkanvekili Faruk Bayuk ve AK
Parti Karaköprü ilçe Başkanı Sezai Canbek de
şehrin turizmi ve yemek kültürünün tanıtıl-
masına büyük katkısı olacak eseri yerinde
görme fırsatı buldular.
Haber: GAP olay
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15 günde bir yayınlanır

DEPREM 
BÖLGESİ
BELEDİYE

BAŞKANLIĞI

Adıyaman-Hatay-Kahramanmaraş-
Malatya 500 yılın en büyük felake-
tine ev sahipliği yaptı. Bu
kentlerden Kahramanmaraş ve
Malatya diyasporasıyla, kendi di-
namikleriyle yaralarını saracak güç
ve kabiliyette kentlerdir. Büyükşe-
hir imkânlarıyla ağır hasar görmüş
bölgeleri Yerel-genel yönetim işbir-
liğiyle beş yılda toparlar, on yılda
da yaralarını sarmış olurlar. 
On yılın sonunda eskisinden daha iyi,
modern Malatya ve Kahramanmaraş
ortaya çıkar.
Adıyaman ve Hatay bu iki il gibi değil,
felaketin finalinin oynandığı, kıyamet
senaryosunun tatbikatının yapıldığı
alan olarak her iki il yerle yeksan
olmuş durumda.
Bu kentlerin yerel yönetiminde
görev alan arkadaşlar vizyon
misyon olarak donanımlı, buna
bağlı olarak beraber çalıştığı ekibi
de bu çapta olmak zorundadır. 
Diyelim ki seçilen başkan çapsız
yetersiz, ama ekibi kaliteliyse ki
yakınımızda bir kentte bunun örneği
var, bu durumda lider açığı ekiple
giderilebilir. Ama hem lider yetersiz,
hem de ekibi haramilerden
müteşekkil çıkarsa, Hatay ve Adıya-
man böyle bir durumla karşılaşırsa
size iddia ediyorum bu kentler 30
yılda düzelmez. 
Bu 31 Mart seçimini bu iki il için,
her zamanki gibi seçim olarak
değerlendirmeyin. Bu dönem çok
farklı bir dönem. Bunun bilinç ve
farkında olmadan çalışan her
belediye personeli ahirette
hesabını ağır öder.
‘Fırat kenarında bir kurt koyunu ka-
parsa bunun hesabı Ömer’den soru-
lur’ diye korkan Hz.Ömeri
sloganlarında örnek gösteren
belediye başkanları, bölgelerinde
ihmalden kaynaklı 0n binlerce ölüm
ve engelli duruma düşen insanların
vebalini, günahını yüklenmeyecek-
lerini mi sanıyorlar.
Her iki il belediyesi genel yönetimce
desteklenmek, hem de dünyadaki
çeşitli fonlardan en iyi şekilde yarar-
lanmayı başarmak zorundadır. Bu
işte ben görev alsam Vatikan’a bu iki
ildeki Cami ve Kiliseleri yeniden yap-
tırtırım.
Bu iki ilde ihtiyaç olan Okul ve Park-
ları da Körfez ülkelerindeki Şeyhlere
Emirlere yaptırtırım.
Adıyaman ve Hatay’ı ayağa
kaldırma hem çok zor, hem de çok
kolay. Yeter ki ilk düğmeyi doğru
takarak işe başlanılsın.

Zeynel Abidin
Kıymaz

Çalışma ve sosyal güvenlik bakan yardımcısı
Ahmet Aydın AK parti Adıyaman teşkilatının
düzenlediği iftar programı sonrası gazetemize
yaptığı değerlendirmede ‘ AK PARTİ VEDA
DEĞİL, VEFA PARTİSİDİR ‘  dedi.
Çalışma ve Sosyal güvenlik bakanı Vedat
IŞIKHAN’ın Adıyaman ziyaret ve temasları
sırasında bir durağı da AK parti Adıyaman teşk-
ilatının düzenlediği iftar yemeğiydi.
İftar yemeğine başlanmadan Vedat Işıkhan
yaptığı konuşmada hükümetin Adıyaman’a
yaptığı yardım ve yatırımlardı.
İftar programına İl ve Merkez ilçe teşkilatı yö-
neticilerinin yanı sıra İl, ilçe, belde belediye
başkan adayları ve binlerce partili katıldı.
İftar programında yoğun ilgi görenlerin başında
Çalışma bakan yardımcısı Ahmet Aydın’dı.

Ahmet Aydın iftar proğramını değerlendirirken
AK parti hareketinin bir Veda değil, Vefa parti-
sidir. Burada iftarda gördüğünüz kimselerin
büyük çoğunluğu partimizi kuruluşundan beri
bizlerle beraber olan kimseler. Bu vefalı kimsel-
erle bir olmak,  onlarla bir çatı altında olmak
büyük şeref. Burada dostların ilgi ve alakası
tabi ki bizi mutlu ediyor. 
İftar programına emeği geçen başta il
başkanımız olmak üzere herkese teşekkür
ediyorum.
İshak ŞAN: Emeği geçenlere teşekkür ediyo-
rum
Emeği geçen arkadaşlarımıza teşekkür ediyo-
rum. Bütün teşkilat başkanlarımıza sonsuz
teşekkürler. Eskiden görev alanlara, yeni görev
alanlara teşekkür ediyorum İftar programına

katılım oldukça yüksek oldu. Teşekkür ediyo-
rum.
Ziya Polat: Emeği geçenlere teşekkür ediyorum
Katılımları için sayın bakanımız Vedat Işıkhan’a
bakan yardımcımız Ahmet Aydın’a milletvekil-
lerimize ve bu organizeyi başarıyla düzenleyen
il başkanımıza ve arkadaşlarına teşekkür ediy-
orum.
Emrah Bulucu: kalıcı konutlardan bitenlerin
kurası çekıldı.
Kalıcı konutların teslimi için gelen Çalışma
sosyal güvenlik bakanımız Vedat Işıkhan,
bakan yardımcısı Ahmet Aydın ve vekillerimizin
katılımıyla önemli bir organizasyon gerçek-
leştirdik. 
Emeği geçen arkadaşlara bende teşekkür ediy-
orum. Haber: GAP olay

Ahmet AYDIN ‘AK parti
Veda değil, Vefa Partisidir’

Ahmet Aydın:  Şampiyon İlçe Sincik’e Güveniyorum
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakan
Yardımcısı Ahmet Aydın, şampiyon ilçe
Sincik’te coşkuyla karşılandı. 
Sincik Seçim koordinasyon merkezinde
vatandaşlarla bir araya gelen Aydın,
sorunlarını dinledi, Sincik’e yapılan pro-
jeleri ve yapılacak olanlar konusunda bil-
giler verdi. 
Sincik Belediye Başkanı Mehmet Korkut,
Sincik ilçede yapılan çalışmaları özetley-
erek ilgi ve desteğinden dolayı Ahmet Ay-
dın’a teşekkür etti.
Sincik belediye başkanı Mehmet Korkut
“Sayın Cumhurbaşkanımız ilçemizi zi-
yaret etti ve halkımızdan oy istedi. Bize
de bu yükü yükledi. Bizde oylarınıza tali-
biz. İnşallah el birliği ve gönül birliğiyle 31
Mart’ta da biz zafer elde edip kalan
hizmetlerimizi devam ettireceğiz. ” dedi. 
“SİNCİK GÖNLÜMÜZÜN TAM ORTA
YERİNDEDİR”
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakan
Yardımcısı Ahmet Aydın’da bugüne kadar
Sincik ilçesine yapılan yatırımlar
konusunda bilgiler vererek, yerel seçimlerde Sin-
cik ilçesine güvendiğini açıkladı. 
Aydın “Sincik ve köylerine yapılan hizmetlerimiz
dün nasılda bugünde devam edecektir. Sincik
bizim gönlümüzün tam orta yerindedir. Sincik
ilçemizi çok seviyorum. Türkiye’ye örnek bir

ilçedir. Şampiyon ilçemizdir. Her fırsatta koşar
adım geliyoruz. Her daim hizmeti hak ediyordur.
Bu güzel ilçemizde çok güzel birlik ve bütünlüğü
sağlamıştır. Hizmette sınır olmayacaktır. Bizde
Sincik halkının taleplerini geri çevirmeyeceğiz.
Onların dualarını her daim alıyoruz. Sincik ilçem-

ize Sayın Cumhurbaşkanımız iki kez
geldi. Bütün Türkiye’nin bildiği ve
tanıdığı bir ilçemizdir. Sincik ilçemizi
köy köy bilirim. Biz her daim Sincik
halkımıza ulaştık ve sorunları çözme
adına her daim çalıştık. Sincik için yeni
yol projemize başlıyoruz.  Sincik
Malatya yol ağını Karayolları ağına
verdik. Çok yakında projeler ilana çıka-
cak. Allah hepinizden razı olsun. GAP’-
tan 70 milyon TL kaynak sağladık.
Bütün problemleri biliyoruz ve çözüy-
oruz. Sizlerin vatandaşın huzuru bizim
için her şeyden önemli, yeter ki huzur
ve birlik bozulmasın.” Şeklinde
konuştu. 
YATIRIMLARI İNCELEDİ
Ahmet Aydın, Sincik Kaymakamı
Yunus Emre Bozkurtoğlu’nu ziyaret etti
ve çalışmalar hakkında bilgiler aldı.
Sincik’te Çevre Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığı ve İl Özel İdare
ortaklığı ile yapılan 164 deprem konu-
tunun projesi ve TOKİ konutlarının son

durumu ile ilgili bilgi alarak inşaat sahasında in-
celemelerde bulundu. Aynı zamanda konteyner
kentte ikamet eden vatandaşları ziyaret ederek
sohbet etti. 
Ahmet Aydın Sincik’te gördüğü ilgiden memnun
olarak ayrıldı.Haber: GAP olay
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Bakanlar nelere
baktılar? Ve Bekir

BOZDAĞ’a…

zyerel seçime ramak kala en az, her
hafta iki bakan ağırlayan Şanlıurfa
da vatandaş merak içinde?
Bakanların bürokratların kente gelişi
ise içinde bulunduğumuz ekonomik
krize rağmen maddi ve manevi israftan
başka memlekete getirisi olmamış ve
Şanlıurfa’ya hiçbir olumlu katkı sunul-
mamıştır. Seçim yatırımından ibaret
olan göstermelik iktidar propagandası
olarak vatandaşta karşılık bulan Şan-
lıurfa’da ki bakan enflasyonu seçimi
kazanma adına bir getirisi olduğu
kanaatinde değilim.
Şanlıurfa da iktidar partisi milletvekil-
lerinin ağabeyi konumunda ki mil-
letvekili Bekir BOZDAĞ’a Şanlıurfa’nın
şahıslar ve siyaset üstü bir kent
olduğunu hatırlatarak, Şanlıurfa’da
partinin çalışma temposuna ayak uy-
duramayanları ivedi bir şekilde radikal
kararlar alarak tasfiye etmesinde yarar
olduğunu, halk ile idareci arasında
köprü vazifesi gören bir gazeteci
olarak belirtiyorum.
Velhasıl vatandaş artık naylon
vaatlerle kandırılmak değil; “düzenli,
disiplinli, misyonlu, vizyonlu, Üniver-
sitesi ile koordineli, milletvekilleri ile
barışık, sivil toplum kuruluşlarını
dinleyen, gazetecileri dikkate alan,
seçimden sonra da vatandaşın rahat
ulaşabildiği, 1. Sınıf tarım arazilerinin
korunarak yandaşlara peşkeş çek-
ilmediği, tarafsız herkese, her yere eşit
hizmetin verildiği, şehrin öz dokusunun
ve ruhunun korunabildiği, kent es-
tetiğinden anlayan, kaliteli bir belediye-
cilik anlayışıyla kentin yönetilmesini
istiyor.” Kuruluşundan beri AK parti’ye
önemli destek olan Şanlıurfa halkının
bunu fazlasıyla hakkettiğini düşünüyo-
rum.
EVET BAKANLAR NELERE BAKTI-
LAR? Bakanların görmek ve bakmak
için gelmediğini, en az davet eden
kadar ben de biliyorum. 
Meselâ  en son Tarım ve Orman
Bakanı İbrahim YUMAKLI yı ağırladı
Şanlıurfa. Söz tarımdan açılınca
TARIMIN BAŞKENTİ diyerek man-
galda kül bırakmayan yetkisiz yetkililer,
memleket adına istemekten niye ko-
rkuyorlar? 
Gazetemiz haber merkezine ulaşan,
vatandaşın tarım bakanına iletilmesini
istediği ve çözüm beklediği ama bir
türlü çözüme kavuşturulamayan
sorunlarından bir kaçına dikkat çek-
mek istiyorum;
*GAP’ ı , GAP Projesini,
*Tarımsal elektrik ve sulama sorununu,
*Betonlaşan tarım arazilerini,
*Bitkisel üretim faaliyetinde kullanılan
girdilerin kontrolsüz artan maliyetini,
* Üreticilerin Sera organize sanayi böl-
gesi isteklerini, 
*Mera tecavüzlerini ve sesiz kalan di-
namikleri,
*Sorumsuz il müdürlüğünü, il müdür-
lüğünde eskiyen etkisiz şube müdür-
lerini,
*Mazot gübre desteği ödenen üretici-
lerin sadece Ziraat Bankası başak kart
POS cihazına mahkûm edilmesini, (bu
aynı zamanda yasal olmayan, tefeciler
arasında kartçılık diye tabir edilen
komisyonculuğu beraberin de getir-
miştir, belirli bir ücret karşılığında nakit
e çevirme)
*Yeşil altın Şanlıurfa fıstığının bakan-
lıkça desteklenmeyişini,
*TMO vurgununu,
*Can çekişen tarımsal yayım ve danış-
manlık’ ı
*Sel mağduru üreticilerin kaderine terk
edilişlerini…
Gibi çözüm bekleyen sorunların
dikkate alınmaması, milli ekonominin
temeli olan ziraat e ihanettir, mem-
lekete düşmanlıktır.
aK parti ve recep Tayyip Erdoğan
sevgisinin zirve yaptığı Şanlıurfa’da
gelen giden ve görünen kadar
keşke yatırım yapılsa da bahset-
tiğimiz sorunlar orta yerde kalmasa.
Velhasılıkelam;  bakanlar, geldikleri
gibi gittiler, sadece gelmiş bakıp git-
miş oldular. Kalın sağlıcakla…

Mustafa Saim
Ayhan

Mustafa Alkayış ‘Sincik Hem Sayısal,
Hem de Siyasal olarak önemli’

adıyaman’ın Sincik İlçesini ziyaret eden Ak
Parti Adıyaman Milletvekili Mustafa Alkayış, Sin-
cik Belediye Başkan adayı Mehmet Korkut’a
vatandaşlardan oy vererek destek olmalarını
istedi. 
Alkayış, Sincik Geçici Barınma Merkezi, Sincik
ilçesinde faaliyet gösteren tekstil atölyelerini ve
Sincik’te Esnaf ve Sanatkârları ziyaret etti.  
Sincik ilçe merkezinde yaptığı gezi ve temaslarla
ilgili gazetemize yaptığı açıklamada Alkayış SİN-
CİK HEM SAYISAL OLARAK HEM DE SİYASAL
OLARAK ÖNEMLİ dedi.
Sincik’te her zaman samimi ve sıcak şekilde
ağırlandıklarına dikkat çeken ALKAYIŞ şunları
söyledi “Sincik Geçici Barınma Merkezini ziyaret
ederek, konteyner kentimizde kalan vatan-
daşımızı ziyaret ettik. 
Çalmadık kapı, girmedik gönül bırakmayacağız.
Sincik ilçemizde faaliyet gösteren tekstil atö-
lyelerimizi ziyaret ettik. 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan ‘ın
selamını ileterek 31 Mart Seçimleri İçin destek

talebinde bulunduk. Sincik’e hizmet etmek için
yeniden AK Parti diyoruz. 
Sincik’te Esnaf ve Sanatkârlarımızı ziyaret ettik.
Şampiyon ilçemizde sıkılmadık el bırakmadan
vatandaşlarımızla beraberiz.
Belediye Başkan Adayımız Mehmet Korkut için
Gerçek Belediyecilik İçin Sincik Hazır ve Kararlı.
Kararını çoktan vermiş gözüküyor” Dedi. 
SİnCİK HEm SayıSal OlaraK HEm dE
SİyaSal OlaraK ÖnEmlİ
Alkayış “Sincik Ak Parti olarak bizim için önemli
ilçelerimizden biridir. Ak Parti olarak hem sayısal
hem de siyasal olarak önemli bir ilçe.
Türkiye’nin konuştuğu güzel ilçemiz, Ak Parti
genel merkezimizin de önem verdiği bir yerdir.
Sincik, Adıyaman denildiğinde özellikle üzerinde
durulan yerlerdir. Her seçimde AK partiye
desteğiyle şampiyon olmuş ve Türkiye’de ses
getirmiştir. 
Sayın Cumhurbaşkanımızın da önem verdiği
ilçemize hava şartlarına rağmen karayoluyla zi-
yaret edip, Sincik halkıyla buluştu. Bu Sayın

Cumhurbaşkanımızla Sincik halkının gönül
bağının ne kadar kuvvetli olduğunu gösteriyor. 
SİNCİKLİLER CUMHURBAŞKANIMIZI BAĞ-
RINA BASTI
Burada ki miting çok muhteşem geçti. İnanılmaz
kabalık vardı. Sincikliler Cumhurbaşkanımızı
bağrına bastı. Bizde Sincik ile ilgili çalış-
malarımızda çok daha çoşkulu ve heyecanlıyız.
Bu dönemde mevcut belediye başkanımızla
yolumuza devam ediyoruz. Buradan yine rekor
bir oy bekliyoruz. İnşallah yine şampiyon ola-
cağız ve Sayın Cumhurbaşkanımızın yanına
şampiyon ilçe olarak gideceğiz” şeklinde
konuştu. Beklentileri ve sorunlarını bildiklerini
belirten Alkayış, Sincik Kâhta yolu ve Malatya
yolu konusunda talimat verildi. Depremlerden
etkilenen ilçemiz ulaşım ve imarıyla Sincik
konusunda her daim yanlarındayız. Sincik halkı
gezimizde çok samimi bir şekilde bizleri
karşıladı. Seçimlerin şimdiden hayırlı olmasını
temenni ediyorum” diye konuştu. 
Haber: GaP olay

EYYÜBİYELİLER’DEN Mehmet KUŞ’A DESTEK SÖZÜ

Şanlıurfa Eyyübiye Belediye Başkanı
Mehmet Kuş, Dedeosman Mahallesi’nde
vatandaşlarla bir araya geldi. 
Seçimlerden önce de en sık ziyaret ettiği ma-
hallelerden olan Dedeosman’a AK Parti İlçe
Başkanı Mehmet Moğal ve Kadın Kolları
Başkanı Gülten Balcı ile giden Başkan Kuş’a
vatandaşlar da büyük ilgi gösterdi.
Dedeosman Mahallesi’nin daha önceki seçim-
lerde AK Parti’ye yüzde 80 oranında oy
verdiğini ifade eden AK Parti Eyyübiye İlçe
Başkanı Mehmet Moğal, 31 Mart’taki seçim-
lerde de en az bu oranda oy beklediklerini dile

getirerek, sandıklara sahip çıkma çağrısında
bulundu. Dedeosman Mahallesi’nin önemli bir
kısmının sit alanı olduğunu dile getiren
Eyyübiye Belediye Başkanı Mehmet Kuş da
mahalle halkının talep ettiği park için kamu-
laştırma işlemlerinin tamamlandığını, yeni
dönemde hem çocukların hem de mahalle
sakinlerinin faydalanacağı çok güzel bir
parkın temelini atacakları müjdesini verdi.
Başkan Kuş’un seçimlerden önce de sık sık
mahallelerini ziyaret ettiğini, tek tek evlere
misafir olduğunu belirten Dedeosman Ma-
hallesi sakinleri de AK Parti’ye desteklerinin

artarak devam edeceğini dile getirerek
Başkan Kuş’a destek sözü verdiler.
Aynı akşam Muradiye Mahallesi’nde İsmail
Avdan’ın ev sahipliğinde vatandaşlarla, Eyüp-
nebi Mahallesi’nde de Hasan Bölek ve
Hüseyin Yılmaz’ın ev sahipliğinde Saramda
Aşiretine mensup ailelerle bir araya gelen
Başkan Mehmet Kuş, her iki buluşmada da
ilçeye yapılan hizmetleri değerlendirerek yeni
dönemdeki projelerin müjdesini verdi.
Eyübiyelilerle buluşmasına seçim irtibat
ofisinde devam eden Başkan Kuş, burada da
yüzlerce vatandaşı ağırladı.Haber:GaP olay
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528 Mart 2024

M.Ali Cevheri ‘Şanlıurfa Transit Merkez Olacak’
AK parti Şanlıurfa milletvekili Mehmet Ali
Cevheri gazetemize verdiği röportajda Basra
Körfezinden Şanlıurfa’ya yapılacak karayoluyla
Şanlıurfa bir transit merkezi haline
gelecektir dedi.
Gazeteci-Yazar Zeynel
Abidin Kıymaz’ın soru-
larını cevaplandıran
Cevheri 31 Mart
seçimleri, Şanlıurfa
için hükümetin yap-
tığı hizmetler ve
gündeme dair
soruları cevap-
landırdı:
Mehmet Ali
Cevheri’nin STK
ziyaretleri
sırasında ziyaret
ettiği Ruha Sosyal
Yardımlaşma ve
Dayanışma Eğitim
ve Kültür Derneği
Davet ve Kardeşlik
Vakfı Şanlıurfa Temsilcil-
iğinde gerçekleşen Roporta-
j’da 
İşte Mehmet Ali Cevheri sizler için
konuştu:
Bu 31 Mart seçimini öyle kolay yerel seçim
olarak görmeyin, Seçimler Şanlıurfa’da her
zaman hareketli geçmiştir. Bu dönemde siyasi
partiler aynı performansı gösteriyorlar. 2019
seçiminde de AK partiden ayrılan bir
arkadaşımız muhalefetin çatı adayı olarak

seçime girmişlerdi benzer bir yarış 2019 yılında
da yaşanmıştı.

1980 yıllardan beri burada seçimler hareket-
lidir. Birde mesela o dönemde

ANAP iktidardı DYP den
seçilen oldu. DYP iktidardı

Refahtan belediye
başkanı seçilen ol-

muştu. Şanlıurfa bu
dönemde çeşitli
siyasi partilerin
propaganda ve
seçim çalış-
ması açısın-
dan fazla
önem verdik-
leri ve
hareketli
geçen bir
seçim

merkezidir.
Mesela Ceylanpı-

nar ilçemizde par-
timizden 33 aday

adayı belediye başkan
adayı olmak için müra-

caat etmiştir. Bu dönemde
yine AK partiden bir arkadaşımız

istifa etti YRP’den belediye başkan
adayı oldu. Şanlıurfa siyasetin en hareketli
yaşandığı yerlerin bir nevi başında gelir.
YEREL VE GENEL YÖNETİMDE UYUMLU
OLMAK ÖNEMLİ
Ben Şanlıurfalı vatandaşlarımıza şunu söylüyo-
rum genel yönetimle yerel yönetimin uyumu

önemli, aynı siyasi partiden olunduğunda
Büyükşehir belediyesiyle genel idare, yanı sıra
ilçelerle büyükşehir arasında koordinasyon ve
planlama daha hızlı olur. Bunu gözeterek Şan-
lıurfa’nın menfaati için bu dönem yine AK partiye
oy vermek desteklemek Şanlıurfa’yı destekle-
mek demektir. 
Bunlar hep uygulamada görülmüştür.
ŞANLIURFA İÇİN MEGA PROJELLER ÜZ-
ERİNDE ÇALIŞIYORUZ.
Şanlıurfa’da şehir hastanesi dışında hastaneler
inşa ettik, yapımı devam eden ve yapılacak has-
tanelerle birlikte Şanlıurfa’nın sağlık alanında
sorunları çözüme kavuşuyor.
Artan nüfusu gözeterek geleceğe yönelik
yatırımlar yapılıyor.
EĞİTİM ALANINDA SÜREKLİ YATIRIM
YAPILIYOR
Şu anda Şanlıurfa’da 150 okulun yapımı devam
ediyor, her arsa üretildiğinde yeni okul projeleri
devreye giriyor.
Hızlı göç alan Şanlıurfa için pratik çabuk ve
planlı çalışma yapmak zorundayız.
HIZLI TREN PROJESİ HAYATA GEÇECEK
Şanlıurfa’nın ulaşım alanında önemli ihtiyacı
olan Hızlı tren için proje çalışmamız bitti, bu yıl
veya önümüzdeki sene proje ihalesi yapılacak.
Şanlıurfa içerisinde Urfaray yani Raylı sistem
projeleri üzerinde çalışılıyor.
4.ORGANİZE SANAYİNDE YER YOK
Şanlıurfa’da organize sanayinde yer olmadığı
için 500 civarında yatırımcı arsa yer bekliyor.
5.sanayi için arazi yer arayışındayız. OSB yöne-
timine arsa temin ettik fakat buda yetersiz. Yeni
organize sanayi için rezerv alan olarak kul-

lanacağımız yerler üzerinde çalışma yapılıyor.
ŞANLIURFA’YA YENİ BİR ÜNİVERSİTE
Şanlıurfa Harran üniversitesi dışında Şanlıur-
fa’ya yeni bir devlet üniversitesi kurulması için
çalışılıyor. Yeni Üniversite’de Şanlıurfa’nın gele-
ceğinde önemli bir yeri olacaktır.
Yatırımcıları bir araya getirebilirsek bir vakıf
Üniversitesi kurulması içinde girişimlerimiz var.
ŞANLIURFA GAP’IN BAŞKENTİ
Sulanamayan arazilerimizin GES ile sulamaya
açılması için çalışmalarımız var. Tarımsal alanda
önemli bir potansiyel taşıyor Şanlıurfa, aynı za-
manda da sanayide de öyle.
ŞANLIURFA TRANSİT MERKEZ OLACAK
Şanlıurfa’mızın geleceği parlak. Her alanda
gelişme gösteriyor. Önümüzde Şanlıurfa’nın
geleceği için çok büyük bir proje var.
Biliyorsunuz Çin ve Uzakdoğu’dan deniz üz-
erinden tedarikler 45 gün gibi bir sürede
Avrupa’ya Dünya’ya ulaşıyor. Şimdi Türkiye bir
proje üzerinde yoğunlaştı. Basra körfezinden li-
mandan ürünler karayoluyla Irak -Türkiye üz-
erinden Avrupa’ya ulaştırılacağı yeni bir yol için
çalışma başlatıldı. Bu yol 45 günlük denizyolunu
25 güne düşürecek bir proje. Bunun çalışmaları
başlatıldı. Bu projeyle Gelecekte Şanlıurfa bir
transit merkez haline gelecektir.
Şanlıurfa’nın geleceği parlak. Bu gelişmenin
kalkınmanın sürdürülmesi için Şanlıurfalılar AK
partiye Şanlıurfa için destek vereceklerdir.
Şanlıurfa’da AK partiye ve Recep Tayyip Er-
doğan’a büyük bir sevgi var. Bu sevgi sandığa
da yansıyacaktır.
Haber: GAPOLAY
Röportaj: Zeynel Abidin Kıymaz

Şanlıurfa Karakoyunlu’da kentsel dönüşüm temeli atıldı
Göreve geldiği günden
bugüne Şanlıurfa’da her
alanda değişim ve dönüşümü
yaşatan Şanlıurfa Büyükşehir
Belediye Başkanı Zeynel
Abidin Beyazgül’ün girişimleri
ve üstün gayretleriyle
Karakoyunlu Mahallesi
Kentsel Dönüşüm projesinde
Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanı Mehmet
Özhaseki’nin katılımıyla 454
bağımsız birimin ilk temelleri
atıldı. Başkan Beyazgül Şan-
lıurfa’nın ve ilçelerinin
gecekondu ve çöküntü haline
gelmiş yapılardan arındır-
maya devam edeceklerini
kaydetti.
Şehrin önemli cazibe alan-
larının ortasında yer alan
ancak gecekondu ve çöküntü
haline gelmiş yapıların bulun-
duğu Karakoyunlu Mahallesi
Kentsel Dönüşüm Projesi,
Şanlıurfa Büyükşehir
Belediyesince başlatılarak 9
ay gibi çok kısa bir sürede
687 bağımsız yapıdan 630
bağımsız birim sahibiyle an-
laşma ve uzlaşma sağlandı.
Bakan Özhaseki, Şanlıurfa
merkez Karakoyun Ma-
hallesi, kırsal Aşık Mahallesi
ile Suruç ilçesinde yapımına
başlanan toplam 3 bin 123
konutun temel atma törenine
katıldı. Âşık Mahallesi’nde
yapımına başlanan 758
konutun temel atma törenine
bizzat katılan Bakan
Özhaseki, Şanlıurfa merkez
Karakoyun Mahallesi ile

Suruç ilçesindeki çelik köy
evleri temel atma törenine ise
telekonferansla bağlanarak
temellerin dualarla atılmasına
eşlik etti.
Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanı Mehmet
Özhaseki’nin katılımıyla
temel atma töreni gerçek-
leştirilen 454 bağımsız bir-
imin ilk temelleri atılarak
inşaatlarına başlandı.
Törende konuşan Şanlıurfa
Büyükşehir Belediye Başkanı
Zeynel Abidin Beyazgül
kentin dört bir yanında kamu-
laştırmalar ve kentsel
dönüşümler gerçekleştirdik-
lerini belirterek Bakan
Özhaseki’ye destekleri için
teşekkür etti. Temel Atma
Törenine, Çevre Şehircilik ve
İklim Değişikliği Bakanı
Mehmet Özhaseki, Türkiye
Büyük Millet Meclisi Başkan-
vekili ve Şanlıurfa Milletvekili
Bekir Bozdağ, Şanlıurfa Val-
isi Hasan Şıldak, Şanlıurfa
Büyükşehir Belediye Başkanı
Zeynel Abidin Beyazgül, AK
Parti Milletvekilleri İbrahim
Eyyüpoğlu, Mehmet Ali
Cevheri, Abdürrahim Dusak,
MKYK Üyesi Mehmet Ali
Kurt, İbrahim Halil Yıldız, AK
Parti İl Başkanı Ali İhsan De-
lioğlu, Milliyetçi Hareket Par-
tisi Şanlıurfa İl Başkanı
Mahmut Güneş, İlçe
Belediye Başkanları, Kamu
Kurum Müdürleri ve vatan-
daşlar katıldı.
Haber: GAP olay
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628 Mart 2024

URFA’DA 
SEMAVİ 
SULAR

SARILIK HASTALIGINA, URFA
HALİL’Û RAHMAN GÖLETİ…
“Huzur Bulurum Balıklı gölde” es-
erinin Urfalı bestekârı Musa KALDI:
Halkımız arasında sarılık hastalığına
yakalanan çocuklar için, karpuz
kabuğunu Balıklı göldeki balıkların
yiyebileceği şekilde, yem olacak
biçimde, küp küp doğranır. Doğranan
bu karpuz kabukları balık yemi gibi
Halil-ü Rahman gölündeki balıklara
serpilirdi. 
Balıkların yem kapma çabası
sırasında balıkların bazıları üst üste
çıkınca, kapışma anında başını sudan
çıkarmış yem arayışında olan o balığı
sarılık hastası olan çocuğa gösteril-
erek -Bu Balığın Gözüne bak.  -Bu
balığın gözüne bak diyerek, sarılık
hastası olan çocuğun yem için başını
sudan çıkaran balığın koyu yeşil ve
lacivert rengindeki gözüne bakması
sağlanır.
Benim kardeşim sarılık hastası ol-
unca, annem, ben ve kardeşimi sabah
güneşin doğduğu saatlerde, balıklı
göle getirip söz ettiğim biçimde,
kardeşimi Nemrut’un İbrahim Peygam-
beri ateşe attığı Halil-ü Rahman
gölündeki balıkların gözüne bak-
masıyla tedavi etmişti. Hem de her
hangi bir ilaç kullanmadan kısa bir
süre içinde kardeşim sarılık hastalığın-
dan kurtularak sağlığına kavuştu.
Sarılık hastasının iyileşme tılsımı, gün
doğuşu vaktinde yem alma çabasında
olan başı suyun dışında kalan balığın
sarılık hastasının balığın gözüne bak-
masından geçer. 
Urfa balıklı göldeki bu Halil-ü Rahman
semavi suyun şifa veren kutsallığına,
İbrahim Peygamberden geldiğine halk
tarafından inanılmaktadır. Sarılık has-
tası olduğumda annemin kardeşime
uyguladığı bu usul halkın manevi
inancında yer etmiştir.
Bu gibi birçok şifaları verdiği için bu
göle -peygamberin ismiyle HALİL' Ü
RAHMAN diye bilinmektedir.
Huzur bulurum balıklı gölde, eser
yapımcısı Musa KALDI'nın sesinden
dinleyelim...
Başta da dedik ya
URFA’DA SEMAVİ SULAR
SARILIK HASTALIGINA, URFA
HALİL’Ü RAHMAN GÖLETİ…

Hüseyin
Güzel

Delioğlu ‘ŞANLIURFA’DA ZAFER
AK PARTİNİN OLACAK’

Şanlıurfa AK parti İl başkanı Ali İhsan Delioğlu,
Şanlıurfa’da bütün seçim bölgelerinden Zaferle
çıkacağız dedi.
GAP olay gazetesine seçim arifesinde değer-
lendirmede bulunan Delioğlu Şanlıurfa’da
sadece iki partinin seçim kazanma şansı var
diğerleri kazanmak için değil AK partiye kaybet-
tirmek için çalışıyorlar dedi.
Delioğlu yaptığı değerlendirmede şunları söyledi
‘..Ak Parti kurulduğundan beri Cumhur-
başkanımıza en büyük desteği veren illerden biri
Şanlıurfa’dır. 
Bu seçimlerde de sahada gördüğümüz şey
seçim sonuçlarının her zaman olduğu gibi AK
Partinin lehine olacağı yönündedir. 31 Mart
seçimlerinden Büyükşehir başta olmak üzere
bütün seçim bölgelerinden zaferle çıkacağız.
Son haftaya giriyoruz, il geneli teşkilat olarak
Belediye başkanlarımızla adaylarımızla, mil-
letvekillerimizle, İl ve ilçe teşkilatlarımızla çal-
madık kapı bırakmadık. Son birkaç gün kaldı biz

aralıksız çalışmaya gece gündüz devam ediy-
oruz.
Son haftada da son saniyeye kadar vatan-
daşlarımızla buluşmaya devam edeceğiz.
Seçimle ilgili bütün hazırlıklarımız tamamdır. 
AK Parti her zaman seçime hazır bir partidir.
Teşkilatlarımız hepsi görevlerini başarıyla
tamamladılar.
Seçim çalışmalarına başladığımız günden beri
ifade ediyorum Şanlıurfa’da seçim kazanma ihti-
mali olan iki parti var. Biri AK Parti diğeri ise
DEM Parti’dir. Bu iki parti dışında diğer partilerin
seçim kazanma ihtimali yoktur.
Ama bazı partiler seçim kazanmak için değil, AK
Parti’ye nasıl seçim kaybettiririz düşüncesi üz-
erinde strateji kurmuşlardır. 
Bunlar bizden alacakları biraz oyla Dem Partisini
kazandırma çabası içerisindelerdir. Bu
görüşümü Şanlıurfa büyükşehir ve merkez
ilçeleri anlamında söylemiyorum, buralarda
zaten sıkıntımız yok, sadece çok az bazı ilçeler-

imizde bizden koparacakları oylarla Dem Parti-
sine seçimi kazandırma ihtimali olduğunu anlat-
mak istiyorum, vatandaşlarımızı bu ilçelerle ilgili
uyarıyoruz. AK partiye seçim kaybettirme üzer-
ine çalışan bu kesimin her hangi bir seçim böl-
gesinde Şanlıurfa’da seçim kazanma ihtimali
yoktur. 
Vatandaşlarımıza bize yapılmak isteneni ve
doğacak sonuçları, bu konuyu çok iyi anlattık ve
vatandaşlarımız da bunu çok iyi anladılar, gayet
iyi çözdüler. 
Her ne kadar bizden az bir oy alacak olsalar da
milletimizin sağduyusuyla inşallah bu emellerine
ulaşamayacaklar, biz planlanan bu oyunu mil-
letimizin sağduyusuyla bozacağız.
31 Mart’ta yapılacak olan seçimler İnşallah
ülkemize ve Şanlıurfa’ya hayırlı bir seçim olur.
Seçim sonuçlarımızın da şimdiden Şanlıurfa ve
bütün milletimize hayırlı olmasını diliyorum.

Haber: GAP olay

Başkan Baydilli ile Karaköprü
Belediyespor Şampiyonluğa Koşuyor

TFF 3. Lig ekibi Karaköprü Belediyespor ,
Karaköprü Belediye Başkanı Metin Baydilli’nin
desteğiyle profesyonel liglerdeki ilk şampiyon-
luğuna koşuyor
Şanlıurfa’nın profesyonel futbol liglerindeki iki
temsilcisinden biri olan Karaköprü Belediyespor
TFF 3. Ligdeki 8. sezonunda şampiyonluğa çok
yaklaştı. 2016-2017 sezonunda Karaköprü
Belediye Başkanı Metin Baydilli’nin desteğiyle
Bölgesel Amatör Ligde şampiyon olarak ilk kez
3. Lige çıkan kırmızı siyahlı ekip bu sezon da
Başkan Baydilli’nin büyük desteğiyle şampiyon-
luğa koşuyor.
TFF 3. lig 3. grupta mücadele eden Karaköprü
Belediyespor ligin bitimine 5 hafta kala en yakın
rakibinin 9 puan önünde lider durumda bu-
lunurken, 2 galibiyet daha alması durumunda
şampiyonluğa ulaşmayı garantileyecek.
Karaköprü Belediye Başkanı Metin Baydilli’nin
spora ve kulübün marka değerine verdiği
önemle her geçen sezon daha iyiye giden kulüp
bu sezon şampiyonluğa ulaşması durumunda
profesyonel liglerdeki ilk şampiyonluğunu alarak
TFF 2. lige çıkacak.
Karaköprü ekibinin 3. Lige çıkmasıyla kulübün
marka değerini artırmaya yönelik çalışmalar
yapan Başkan Metin Baydilli, takımın tesislerini
ve maçlarını oynadığı Faruk Çelik Stadyumunu
yenileyerek profesyonel yönetmeliklere uygun
hale getirdi. Karaköprü Belediyespor a takımı ve
altyapı takımlarına Doğukent Mahallesinde bir

antrenman sahası da kazandıran Başkan Bay-
dilli her fırsatta kulübü ziyaret ederek futbolcu-
larla, teknik ekiple ve yönetim kuruluyla bir araya
geliyor. Karaköprü Belediyespor’un amatör lig-
den alınarak tüm Türkiye’de spor kamuoyunun
dikkatini çeken bir kulüp haline getirdiklerini be-
lirten Karaköprü Belediye Başkanı Metin Baydilli,
bu sezon da kulübün şampiyon olarak ülke gün-
demine oturacağını dile getirdi.
Başkan Baydilli, “Karaköprü Belediyespor’u-
muzun başarısını çok önemsiyoruz çünkü spor
kulüpleri bir şehrin önemli dinamiklerindendir ve

tanıtım açısından kıymetlidir. Bugüne kadar her
zaman kulübümüzü destekledik, başarıları için
mücadele ettik. Bu sezon ligin son haftalarına
gidilirken kulübümüz şampiyonluğa çok yaklaştı.
İnşallah sezon tamamlandığında şampiyonluk
coşkusunu Karaköprü’ye ve Şanlıurfa’ya yaşata-
cağız.
Karaköprü Belediyespor bir marka olma yolunda
ve şehrimizin, ilçemizin tanıtımı için çok değer-
lidir. Bölgesel amatör ligden aldığımız takım
şimdi TFF 2. Lige çok yakın ve bu Şanlıurfa fut-
bolu için büyük bir başarıdır. İnşallah birkaç hafta

sonra geçen şampiyonlukta olduğu gibi yine
şampiyonluğu vatandaşlarımızla birlikte kutlaya-
cağız. Bu başarıda emeği geçen Kulüp
Başkanımıza, yönetim kuruluna, teknik heyete,
futbolculara ve kulüp personeli kardeşlerime
teşekkür ediyorum” diye konuştu.
Karaköprü Belediyespor TFF 3. Lig 3. Grupta 23
maçta topladığı 54 puanla en yakın rakibinin 9
puan önünde lider durumda ve kalan beş
maçının ikisini kazanması durumunda şampiy-
onluğa ulaşacak.
Haber: GAP olay
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728 Mart 2024

Yerel Seçim 
Öncesi 
Kahta 

31 Mart tarihinde yapılacak yerel
seçimlere sayılı günler kaldı. Pazar
günü vatandaşlar belediye başkanları,
belediye meclis üyeleri, il genel meclis
üyeleri, köy ve mahalle muhtarlarını
seçmek için sandığa gidecekler. 
Kahta halkı, özellikle deprem fe-
laketinden sonra,   çocuklarının gele-
ceğiyle ilgili kaygıdan uzak, ve daha
demokratik bir temsiliyetle modern,
yaşanılabilir ve sürdürülebilir bir kent
düşünüyor. 
Bu yerel seçimleri öncekiden ayıran
özellik, partiler arasında ortak adayla
seçim ittifaklarının olmayışı ve her par-
tinin kendi adaylarıyla katılacakları ol-
masıdır.
Kahta’da seçimler genelde iki aday
arasında çok heyecanlı geçerdi.
Geçen dönemde iktidar adayına karşı
bütün partiler birleşmişti. Bu seçimde
çoğulcu bir yaklaşım var bütün partiler
yarışacak.
İktidarın adayı sayın Hallaç eğitimi ve
tecrübesiyle güçlü aday olarak gözük-
mekte. Fakat başkanlık ve meclis
üyeleri oy oranlarında farklar olabilir
önceki seçimde olduğu gibi. Bir adayın
% 30-35 ile başkanlığı aldığı
varsayımında bulunursak belediye
meclisinde bir partinin % 51 çoğunluğa
sahip olması zayıf bir ihtimal olarak
gözükmekte. Bu sebepten partilerin
şimdiden belediye meclisinde Kahtanın
sorunlarının çözümünde uzlaşmacı ol-
maya hazır olmalarını, kutuplaşmadan
uzak olmalarını temenni ediyoruz. 
% 10 oranını aşacak gibi görünen çok
sayıda parti adayları mevcut olup Yeni
Refat Partisi, Hüda Par, Saadet Partisi,
BBP ve DEM partilerinden biri sürpriz
yapıp  Sayın Hallaç ile yarışabilir. 
İl Genel Meclisi seçiminde Ak Parti
adayları özellikle köylerde iktidar partisi
adayları olma avantajına sahipler.
Geçen dönem il genel meclisi seçim-
lerinde Ak Parti 4, Saadet Partisi 1 üye
ile temsil edildi. Bu seçimde sürpriz
gelişmelerle  farklılık gösterebilir. 
Kahta'nın muhtarlık seçimlerinde
yaşanan bazı sıkıntılardan dolayı
birçok köyde kendi aralarında önceden
anlaşarak sırayla veya kura ile belir-
leyip öyle seçimlere katılmaktalar 
Genelde siyasete karşı bir soğukluk ve
ilgisizlik mevcut. Zaten 31 Mart seçim
iklimi de çok sade geçiyor. 
Buradan tüm adaylardan ve halkımız-
dan  beklentimiz, Ramazan-ı Şerif ayı
hürmetine seçimlerin bayram tadında,
bir Nevruz havasında  geçmesidir. 
Memlekete en hayırlısını temenni
ediyorum.
Kemal kutlu

Kemal
Kutlu

Süleyman Kılıç gazetecilere Brifing Verdi

ADIYAMAN Belediye Başkanı Dr. Süleyman
Kılınç, Adıyaman basını ile belediye tarafından
düzenlenen iftar programı öncesinde brifink ver-
erek yapılan çalışmalalrı özetledi.
Adıyaman Belediye Başkanı Dr. Süleyman
Kılınç’ın ev sahipliği yaptığı iftar programı, Ak
Parti Adıyaman Milletvekili Doç. Dr. Resul Kurt,
GAP Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Zeynel
Abidin Kıymaz, Faal gazeteciler cemiyeti
başkanı İbrahim Aslan, internet Gazetecileri
başkanı Mehmet Cihan Akbilek ve çok sayıda

basın temsilcisi katıldı.
Düzenlenen programda, görev yaptığı dönem
boyunca yapılan çalışmalar ve projeler hakkında
gazetecilere sunum yapan Başkan Kılınç,
“Adıyaman’a sevdamızla hizmet etmeye çalıştık,
üzerimize düşen ne olursa yapmaya da devam
edeceğiz” sözleriyle Adıyaman’a olan sevgisini
bir kez daha vurguladı.
Program sonunda yaptığı açıklamada, “Bu
akşam basınımızın güzide mensupları ile iftar
yemeğinde bir araya geldik. Davetimize katılan

basın mensuplarımıza teşekkür ederim. Değerli
basın mensubu arkadaşlarımıza görev süremiz
boyunca yaptığımız hizmetlerin sunumunu yap-
tık ve kentimizin gündemine dair sohbet edip fikir
alışverişinde bulunduk. Büyük bir özveri ve
gayretle vatandaşlarımızın doğru habere ulaş-
maları için emek sarf eden tüm basın mensu-
plarımıza meslek hayatlarında başarılar
diliyorum” sözlerini dile getiren Başkan Kılınç,
basın mensuplarının önemine dikkat çekti.
Haber: GAP olay

Ali Tosun : Çocuklarımız Yarının liderleridir
ADIYAMAN İl Milli Eğitim Müdürü Ali Tosun,
eğitim-öğretim süreçlerini yakından takip etmek
ve değerlendirmek amacıyla ortaöğretim kurum-
ları müdürleriyle yaptığı toplantıda ‘çocuklarımız
yarınların liderleridir onları donanımlı yetiştirmek
zorundayız ‘ dedi.
Ertuğrul Gazi Anadolu Lisesi Toplantı Salonunda
Adıyaman İl Milli Eğitim Müdürü Ali Tosun başkan-
lığında yapılan toplantı; Ortaöğretim Biriminden
Sorumlu Şube Müdürü Ömer Faruk Güneş ve or-
taöğretim kurumlarına bağlı okul müdürlerinin
katılımlarıyla gerçekleştirildi.
Adıyaman İl Milli Eğitim Müdürü Ali Tosun, toplan-
tının başlangıcında yaptığı konuşmada; " Sizler,
okullarda Millî Eğitim Bakanlığımızın temsilci-
lerisiniz. Tıpkı bakanlığın bize taşrada bu görevi
tevdi ettiği gibi, sizlere de önemli bir görev ver-
ilmiştir. Çocuklarımızla yakın temas kuran si-
zlersiniz, okulda geçirdikleri zaman içerisinde hem
öğretmenleri hem müdürleri hem de anne ve ba-
balarının yerini siz dolduruyorsunuz. Bu nedenle,
gençlerimizin milli ve manevi değerlere sıkı sıkıya
bağlı, ihtiyaç duydukları bilgi, beceri ve kazanım-
larla donanmış şekilde yarının liderleri olmaları
için önemli bir rol üstleniyorsunuz.
Bu bilinçle, nitelikli eğitim-öğretim hizmeti sunmak
için bir araya gelerek birlikte çalışıyoruz. Gele-
ceğimizin teminatı olan gençlerimizin güvenle
yarınlara adım atmalarını sağlamak en öncelikli
hedefimizdir.” ifadelerini kullandı.
Ayrıca EBA ve OGM Materyal Platformlarının özel
kurumlar tarafından dahi kullanıldığı ve kul-
lanımının tavsiye edildiği, çok zengin bir içeriğe
sahip olduğunu belirterek öğrencilerimizin bu plat-
formlardan daha fazla faydalanması ve daha aktif
kullanması gerektiğini belirtti.
Toplantıda Şube Müdürümüz tarafından merkez
ortaöğretim okullarındaki eğitim-öğretim
göstergeleri ve yıl içerisinde yürütülen faaliyetlerle
ilgili sunum gerçekleştirildi.
Toplantıda, öğrenci devamsızlığının azaltılması ve
sürekli devamsız öğrencilerin eğitime kazandırıl-

ması için yapılan çalışmalar, DYK işlemleri,
TÜBİTAK, TEKNOFEST ve diğer ulusal ve ulus-
lararası projeler ile yarışmalara başvuru ve
katılımın artırılması gibi konularda değer-
lendirmeler yapıldı. Dilimizin zenginlikleri, liselerde
bilim uygulamaları, "Okuyorum – Yazıyorum" pro-
jesi, okul ortaklığı, ortak sınavlar, belirli gün ve
haftalara dair çalışmalar, YKS ve hazırlık süreci,
EBA kullanımı, MEB OGM Materyal Platformu,
taşımalı eğitim araçları ve yemeklerinin kontrol ve
denetimleri, özel okul servis araçlarının denetim-
leri, bağımlılıkla mücadele, şiddetin önlenmesi, iş

sağlığı ve güvenliği, okullarda güvenli ortamın
oluşturulması ve "Spor, Sanat ve Kültürel Etkinlik-
lerle Tam Öğrenme" projesi başta olmak üzere
Kaliteli Eğitim Modeli (KALEM) kapsamında
yürütülen çalışmalar ve eğitim-öğretime dair
birçok konuda önemli paylaşımlar yapılarak
önemli hatırlatmalarda bulunuldu.
Adıyaman İl Milli Eğitim Müdürü Ali Tosun, okul ve
kurum müdürlerinin ihtiyaç ve sorunlarını dinley-
erek, giderilmesi yönünde alınacak tedbirler
konusunda görüş alışverişinde bulundu.

AK Parti Adıyaman Belediye
Başkan Adayı Ziya Polat,
sosyal belediyecilik pro-
jeleriyle ilgili önemli açıkla-
malarda bulundu.
Polat, hayata geçirecekleri
projelerle tüm mağdur ve
mazlum kesimlere, ailelere,
çocuklara, gençlere, kadın-
lara, yaşlılara ve engellilere
hizmet götüreceklerini belirtti.
"İnsana hizmet üreten
belediyecilik anlayışımızı en
yüksek seviyeye çıkaracağız"
diyen Polat, sosyal belediye-
cilik projelerinin detaylarına
ilişkin şu ifadeleri kullandı:
"Yeni Yüzyılda Adıyaman
Vizyonuyla Sosyal Belediye-
cilik adı altında 29 proje
hazırladık. İhtiyaçlara göre
şekillendirdiğimiz bu projel-
erle mazlum ve mağdur in-
sanlarımızın hayatına
dokunacağız ve kimsesizlere
yardım eli uzatacağız. Bu
kapsamda hayata geçire-
ceğimiz projeler arasında Su
Paketleme Tesisi, Halk
Ekmek Fabrikası, Aşevi,

Adıyaman Kart, Yaman Eller,
Gençlik Meclisi, Hukuk
Danışma Masası, Meslek
Edindirme Kursları, Ücretsiz
İnternet, Belediye Sosyal
Marketler, Ücretsiz Çorba
Dağıtım, Hayvanlar İçin Su
ve Mama Noktaları, Hayvan
Barınağı ve Hastanesi, Yaşlı
Bakım ve Hizmet Evleri,
Evde Bakım Hizmeti, Ma-
halle Dayanışması, Okullara
Ücretsiz Beslenme Desteği,
Afet Sonrası Yardım ve
Destek, Aktif Yaşam Merkezi,
Kimsesizlere Ev, 30 Yılını
Dolduran Çiftlere Gezi
Paketi, Yeni Evleneceklere
Evlilik Desteği, Dini Tesis
Destekleme, Ev Eşyası De-
posu, Çamaşırhane ve Temi-
zlik Evi, Mezarlık
İyileştirmeleri, Emeklilere
Doğalgaz Yardımı, Yeni
Adıyaman Stadyumu ve Fizik
Tedavi Merkezi projelerimizle
insana hizmet üreten
belediyecilik anlayışımızı en
yüksek seviyeye çıkara-
cağız." Kaynak : PHA

Ziya Polat’tan, ‘İnsana hizmet üreten anlayışla çalışacağız’ 
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828 Mart 2024

Mehmet Korkut: Yaşanabilir
Sincik meydana Geldi

Sincik Belediye başkanı Mehmet Korkut 31 Mart seçimleri ve Sincik gündemiyle ilgili gazetemize değerlendirmelerde bulundu

Sincik için yapılan çalışmalarla Sincik artık göç
veren ilçe olmaktan çıktı dedi.
Başkan Korkut “İlçemiz Türkiye genelinde
Cumhurbaşkanı’na verdiği destekle gündeme
gelen bir yerdir. Bu nedenle Cumhurbaşkanımız
iki kere ilçemizi ziyaret ettiler. Burada konuk
etme onurunu yaşadık. Göreve başladığım gün-
den bugüne kadar Ak Parti belediyeciliğini,
gerçek belediyeciliği yapmaya çalıştık. Her
yönüyle eğitimi, sağlığı, tarım, sosyal yardım-
larıyla 10 yılı dolu dolu geçirdiğimizi düşünüyo-
rum. 
İÇMESUYU PROPLEMİ ÇÖZÜLDÜ
Cumhurbaşkanımıza verilen bu destek aynı za-
manda hizmete de dönüştü. Göreve
başladığımızda ilçemizin birçok eksiği bulunuy-
ordu. Bunları en kısa sürede yapmaya çalıştık.
En temel problemimiz içme suyu problemi vardı.
Göreve başladığımızda sadece bir saat çamurlu
su veriliyordu. 34 kilometrede içme suyunu ge-
tirdik ve Cumhurbaşkanımızın da desteğiyle ve
hibelerle Sincik ilçemizin tüm köyleriyle beraber
bütün su sorununu çözdük.
CUMHURBAŞKANIMIZIN
HER ZAMAN DESTEĞİNİ ALDIK
Bu anlamda Cumhurbaşkanımızın, milletvekil-
lerimizin ve teşkilatımızın desteğini her daim
aldık. Bunun haricinde ilçemizin bir diğer sorunu
ulaşım sorunuydu. Şehir içi ulaşımda sıkıntılar
yaşanıyordu. Sadece iki dönemde mahalleler-
imize 380 bin metrekare kilitli parke taşı
döşedik. 50 kilometre asfalt yaptık. Yine ilçem-
izin girişinden başlayıp Malatya yolunun de-
vamına ve ilçe merkezine karayolu marifetiyle
40 bin metreküp beton asfalt döktürdük.
İlçemizde bulunan iki deremizi DSİ marifetiyle
ıslah ettik. İlçemizin en köklü sorunlarından biri
eğitim kurumların eski ve sağlıksız olmasıydı.
60 dersliğimiz şu anda 280 dersliğe çıktı. Bütün
eski okullarımızın hepsini yeniledik ve yeniden
inşa edildi. İlçemize 20 yataklı devlet hastanesi
kazandırıldı. Tıbbi cihazlarla donatıldı, doktor
eksiğimiz giderilmeye çalışıldı. Sosyal yardımlar
kapsamında her vatandaşımızın yanında olduk.
Vatandaşlarımı yalnız bırakmadık. 
SİNCİK 6.BÖLGE TEŞVİKTEN 
YARARLANIYOR
Dışarıya göç veren bir ilçeydik. Bakanlıklar ile
yaptığımız görüşmeler neticesinde 6. bölge
teşviği ilçemizde de uygulandı. Şu anda 1200
kişi istihdam ediliyor. Teşvik programının uygu-
lanmasıyla beraber ilgi de arttı. Buda dışarıya
göçü bir nebze de olsa azalttı. 
CUMHURBAŞKANININ ZİYARETİ
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın Sin-
cik ilçesini ziyaretini değerlendiren Korkut,

“Cumhurbaşkanımız Sincik halkını çok seviyor.
Halkımızda aynı şekilde bağrına bastı. İkinci kez
ilçemize geldi ve bizde ilçemizin sorunlarını ken-
disine aktardık. 
Malatya-Sincik yolu ve Sincik-Kâhta ile Sincik-
Cendere arası yolumuzun son durumunu
Cumhurbaşkanımıza ilettim. Görüşmeler net-
icesinde ihaleler yapılıyor ve kısa zamanda
başlanacak. Yolların yapılmasıyla birlikte 90
kilometre olan Malatya-Kâhta arası yolun 75
kilometreye düşmesini bekliyoruz. Kâhta’dan
Nisibbi köprüsü bağlantısıyla Gaziantep oto-
banına bağlantımız inşallah hayata geçecek.
Böylelikle hem Adıyaman hem Kâhta hem de
ilçemiz nefes almış olacak. Böylelikle ticari
hareketliğinin başlamasını öngörüyoruz. Ulaşım
altyapısının gelişmesi ekonomiyi canlandıracak-
tır. 
İlçemize bir vizyon ve bir kimlik kazandırma
çabasındayız. İlçenin altyapısı, şehir merkezi
yollarının yapılması, imar uygulamasının yapıl-
ması ilçenin geleceğe taşınması bu anlamda
önemlidir. Bundan 10 yıl önce ilçemizde banka-
matik dahi yoktu. Bu sorunların hepsine tek tek

neşter vuruldu. Şu anda ilçemiz daha yaşan-
abilir bir hale geldi. 
YENİ DÖNEM HEDEFLER
Yeni dönemde ilçemize birçok eser kazandıra-
cağız. Malatya-Sincik ve Sincik- Kahta yolu bit-
tikten sonra burada yapacağımız çalışmalarla
birlikte yeni imar alanlarını açarak ilçemizi daha
yaşanabilir bir hale getireceğiz. Dik tepesi
mevkiinde 50 dönümlük arazi mesire alanı
olarak tahsis edildi ve ihalesi yapıldı. Sö-
zleşmeler imzalandı. Projemizi en kısa za-
manda hayata geçireceğiz. Bu bölgede canlılık
kazandıracak bir proje. Doğa turizmi anlamında
turistlerin de ilgisini çekecektir. 
Elzem ihtiyacımız olan kültür merkezi
konusunda Esenler Belediyemizden söz aldık.
İhalesi en kısa zamanda yapılacak. Şehir içi
ulaşım konusunda çalışmalarımız var. Bir ay
gibi bir sürede kooperatif aracılığıyla şehir içi
ulaşım sıkıntısını gidereceğiz. 
Tüm bu hizmetleri yaparken Esenler Belediyesi,
Sultangazi Belediyesi, Malatya Büyükşehir
Belediyesi, Gaziantep Büyükşehir Belediyesi,
Yeşilyurt Belediyesi, Battalgazi Belediyesi,

Mardin Belediyesi ve Şanlıurfa Büyükşehir
Belediyesinden destek aldık. Hepsiyle kardeş
belediye olduk. 
DAHA YAŞANABİLİ SİNCİK
İlçemizin daha yaşanabilir bir hale gelmesi için
elimizden geleni yapıyoruz. Biz gerçek belediye-
ciliği 10 yıldır uyguluyoruz. Gönül belediyecil-
iğini 10 yıldır uyguluyoruz. Yarasına merhem
olmadığımız vatandaşımız yok.  Yaşadığımız
afet sonrasında depremzede vatandaşlarımızın
her türlü ihtiyacını giderdik ve onlarla yakından
ilgilendik. Şu anda konteyner kentimizde iftar
yemeği veriyoruz aynı zamanda sahurluklarını
da karşılıyoruz. 
Sosyal yardımlar anlamında da depremzedeler-
imizin yanında olduk. 320 konutun inşaatı bitti.
374 adet köy evimiz yapılıyor. Bunların tamam-
lanmasıyla birlikte barınma sorunumuz kalmay-
acaktır. Sincik’te depremle ilgili yaraların
sarılması adına çok hızlı çalışmalar yürütülüyor.
İnşallah bu yaz depremzedelerimiz kendi evler-
ine geçecekler. 
1200 hak sahibi için kalıcı konutlar yapılıyor. 
Haber: GAP olay
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